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Protokół nr 6/19
Komisji Spraw Społecznych

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 15 kwietnia 2019 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 15 kwietnia 2019 o godz.
16:00, a zakończono o godz. 17:07 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili
rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji (obecność członków komisji wg listy
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Posiedzenie komisji odbyło się w sali
obrad Urzędu Miasta pokój 229.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych o
społeczno - gospodarczych;

2. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych
i Zdrowia;
3. Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu;
4. Agata Morkis - zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Kędzierzynie Koźlu;
5. Anna Brągiel - Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Promyczek” TYP A,

B i C w Kędzierzynie-Koźlu.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 5/19 z dnia 18 marca 2019 r.
4. Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w zakresie ochrony zdrowia,

profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i pomocy społecznej, polityki prorodzinnej,
przeciwdziałania patologii i polityki mieszkaniowej.

5. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy
,,Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 01.01.2018 r.
do 31.12.2018 r.

6. Sprawozdanie z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania
mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”.

7. Informacja o zawartych umowach najmu lokali na czas nieoznaczony, umowach
przedwstępnych i umowach najmu lokali socjalnych oraz o dokonanych zmianach
w 2018 r. (zgodnie z zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr XXXIII/281/16 Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle)

8. Wniosek PMS.7142.5.1.2019 złożony przez najemcę lokalu w sprawie
przekwalifikowania socjalnego na lokal na czas nieoznaczony.
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9. Sprawy bieżące.
10. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zaproponowała rozszerzenie
porządku obrad o:
1) protokół nr 3/19 z dnia 31 stycznia 2019 r.,
2) ,,Sprawozdanie MOPS Ocena Zasobów Pomocy Społecznej”,
3) podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą
Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie-Koźlu:
4) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych
mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem
do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie
uzupełnienie  porządku obrad o ww. dokumenty.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Hanna Białas

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z dnia ze 31 stycznia 2019 r. oraz 5/19 z dnia 18 marca

2019 r.
4. Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w zakresie ochrony zdrowia,

profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i pomocy społecznej, polityki prorodzinnej,
przeciwdziałania patologii i polityki mieszkaniowej.

5. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy
,,Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 01.01.2018 r.
do 31.12.2018 r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą
Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie-Koźlu

7. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ,,Ocena Zasobów Pomocy
Społecznej".

8. Sprawozdanie z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania
mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”.

9. Informacja o zawartych umowach najmu lokali na czas nieoznaczony, umowach
przedwstępnych i umowach najmu lokali socjalnych oraz o dokonanych zmianach
w 2018 r. (zgodnie z zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr XXXIII/281/16 Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle)

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych
mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy
z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.
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11. Wniosek PMS.7142.5.1.2019 złożony przez najemcę lokalu w sprawie
przekwalifikowania socjalnego na lokal na czas nieoznaczony.

12. Sprawy bieżące.
13. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 3/19 z dnia 31 stycznia 2019 r. oraz protokołu nr 5/19 z dnia 18 marca
2019 r.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekty protokołów zostały
przesłane radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołów, wobec braku uwag
proponuje, aby komisja przyjęła en block protokół nr 3/19 z dnia 31 stycznia 2019 r. oraz
nr 5/19 z dnia 18 marca 2019 r.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 3/19 z dnia 31 stycznia 2019 r. oraz 5/19 z dnia 18 marca 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Hanna Białas
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja przyjmuje protokół
nr 3/19 z dnia 31 stycznia 2019 r. oraz protokół nr 5/19 z dnia 18 marca 2019 r.

Ad 4.
Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w zakresie ochrony zdrowia,
profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i pomocy społecznej, polityki prorodzinnej,
przeciwdziałania patologii i polityki mieszkaniowej (sprawozdanie stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wprowadził w temacie, wyjaśnił, że dokument jest bardzo obszerny, powstaje w wyniku
decyzji ustawowej. .

Marek Piasecki zapytał o formę przeprowadzonych konkursów, dlaczego w większości
przypadków jest tylko jeden oferent i jeden wykonawca. Czy taka jest specyfika tych zadań,
żcze tylko jeden oferent może to zadanie zrealizować?

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, na przykładzie świetlic socjotereupeutycznych, zadania jest realizowane jest przez
świetlice z konkretnej dzielnicy, akurat te organizacje są zorganizowane po to, aby to zadanie
realizować i dlatego zgłasza się tylko jeden oferent. Mogą się zgłaszać inni oferenci do
realizacji konkursu, został by wybrany oferent oferujący najniższą cenę. Konkursy są
zamieszczone na BIP. Wyjaśnił, że oferenci realizują zadanie  wieloletnie, zyskując



4

doświadczenie. Nie ma przeszkód by inni oferenci mogli  realizować  konkursy, wtedy ich
oferty zostaną solidnie przeanalizowane.

Grażyna Filipowicz zapytała czy organizacje pozarządowe, stowarzyszenia,  które startują w
otwartych konkursach ofert, działają jako wolontariat, działają w czynie społecznym czy w
innej formie działania.

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że po to są wyłanianie w konkursie organizacje, by za pieniądze realizować zadania.
Wypracowane przez stowarzyszenie pieniądze to ich zysk, który idzie na cele statutowe.
Gmina zapewnia środki na realizację celów statutowych.

Hanna Białas wyjaśniła, że stowarzyszenia realizują inne działania w formie wolontariatu.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 5.

Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Promyczek”
TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.
(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu)

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wprowadził w temacie, dokument jest bardzo obszerny, powstaje w wyniku decyzji
ustawowej.

Halina Mińczuk zapytała na jakim etapie są prace remontowe, czy prace przebiegają
prawidłowo, kiedy Promyczek przeniesie się do nowego budynku.

Anna Brągiel dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Promyczek” TYP A, B i C
w Kędzierzynie-Koźlu, pochwaliła postęp prac remontowych, może wystąpić lekki poślizg z
terminem, obecnie remont jest na końcowym etapie, łazienki są gotowe, wybierane są kolory
farb, panele itd. Planowany termin wynika z aneksu który gmina podpisała z wykonawcą.
Prawdopodobnie w lipcu lub IV kwartale, będzie przeprowadzka, Promyczek zajmie dwie
kondygnacje.

Marek Piasecki zapytał w jakim pomieszczeniu będą panele, z uwagi, że podłogi są mocno
obciążone sprzętem i muszą być wytrzymałe.

Anna Brągiel dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Promyczek” TYP A, B i C
w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, że panele będą w biurze i pracowni technicznej, siłowni, są
to wysokiej klasy panele. Jeżeli się zużyją zostaną wymienione. Obecnie nie można robić
zmian w projekcie, budynek musi zostać odebrany.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.
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Ad 6.
Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą Środowiskowy
Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik
do nin. protokołu)

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie.

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że ww. projekt uchwały jest czysto techniczny, porządkuje kwestie adresu i nie
wnosi nic nowego.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska wobec braku dyskusji w tym temacie poddała pod
głosownie ww. projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą Środowiskowy
Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie-Koźlu.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Ad 7.

Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ,,Ocena Zasobów Pomocy
Społecznej".(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu)

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wprowadził w temacie, wyjaśnił, że dokument jest bardzo obszerny, powstaje w wyniku
decyzji ustawowej. MOPS jest zobowiązany taki dokument przygotować.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska członkowie komisji zapoznali się z dokumentem,
wobec braku dyskusji w tym temacie poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww.
informację.

Ad 8.
Sprawozdanie z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym
zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”. (sprawozdanie stanowi załącznik do
nin. protokołu)

Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-
gospodarczych wprowadził w temacie, wyjaśnił, że dokument jest bardzo obszerny, powstaje
w wyniku decyzji uchwały Rady Miasta. Wydział PSM jest zobowiązany taki dokument
przygotować.
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska członkowie komisji zapoznali się z dokumentem
wobec braku dyskusji w tym temacie poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. informację.

Ad 9.
Informacja o zawartych umowach najmu lokali na czas nieoznaczony, umowach
przedwstępnych i umowach najmu lokali socjalnych oraz o dokonanych zmianach w 2018 r.
(zgodnie z zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr XXXIII/281/16 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z
dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle) (informacja stanowi załącznik do nin.
protokołu)

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, wobec braku dyskusji w tym
temacie poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację.

Ad 10.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy (projekt uchwały stanowi załącznik do nin.
protokołu)

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję.

Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że zmiana polega na wykreśleniu trzech mieszań (będących w zasobach MOSiR lub
MOK znajdujących się w Kubiczku, na stadionie w Sławęcicach oraz przy stadionie w
Blachowni) mieszkania powstawały w momencie działania obiektów, ten kto otrzymywał to
mieszkanie był jednocześnie stróżem, obecnie jednostki nie potrzebują osoby która by się
opiekowała obiektem w sensie mieszkania. Równocześnie prosi się radnych o wpisanie trzech
dodatkowych mieszkań do zasobu mieszkań służbowych, gdyż wpływa dużo wniosków ze
strony Policji, umotywowanych o mieszkania służbowe, a MZBK posiada mieszkania które
może wyremontować i przekazać na mieszkania służbowe.

Halina Mińczuk zapytała czy wymienione mieszkania (w Kubiczku, na stadionie
w Sławęcicach oraz przy stadionie w Blachowni) są zasiedlone. Co tam będzie?

Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że po wyrażeniu zgody przez radnych mieszkania staną się pomieszczeniami i
jednostki same zadecydują co tam będzie, może będą tam szatnie lub pomieszczenie hotelowe
dla sędziów lub zawodników.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie poddała
pod głosownie ww. projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Ad 11.
Wniosek PMS.7142.5.1.2019 złożony przez najemcę lokalu w sprawie przekwalifikowania
socjalnego na lokal na czas nieoznaczony (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że wprowadzono zmiany do uchwały umożliwiające taką sytuację, że najemca
lokalu socjalnego który traci prawo do korzystania z lokalu socjalnego, ale spełnia warunki
czyli płacił czynsz regularnie, oraz poniósł koszt remontu lokalu, ma możliwość
przekształcenia lokalu i będzie płacił wyższy czynsz. Nie trzeba będzie eksmitować osoby z
lokalu.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zna przypadki, że osoby
korzystające z lokalu socjalnego, dbają o lokal, upiększają go, regularnie płacą czynsz, wobec
braku chętnych do dyskusji w tym temacie poddała pod głosownie wniosek
PMS.7142.5.1.2019 złożony przez najemcę lokalu w sprawie przekwalifikowania socjalnego
na lokal na czas nieoznaczony.

Głosowano w sprawie:
Wniosek PMS.7142.5.1.2019 złożony przez najemcę lokalu w sprawie przekwalifikowania
socjalnego na lokal na czas nieoznaczony.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Ad 12.
Sprawy bieżące.

Marek Piasecki odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi prezydenta miasta w temacie
wprowadzenia do uchwały trzech mieszkań służbowych, czy będą one poddane remontowi w
pierwszej kolejności?

Wojciech Jagiełło - zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że nie będą remontowane w pierwszej kolejności. Tylko w sytuacji kiedy MZBK
będzie miała zasoby i będzie konieczność przydziału mieszkań

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynęło pismo PMS nr
PMS.0007.2.2019 o wskazanie kierunków badań profilaktycznych jakie powinny być
realizowane przez Gminę Kędzierzyn-Koźle na rzecz mieszkańców miasta Kędzierzyn-Koźle
w latach 2020-2022.



8

1) Wskazanie kierunków badań profilaktycznych jakie powinny być realizowane przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle na rzecz mieszkańców miasta Kędzierzyn-Koźle w latach 2020-2022.

W dyskusji w tym temacie wzięli udział wszyscy członkowie komisji, przeprowadzono długą
dyskusję w tym temacie, wskazano cztery propozycje badań profilaktycznych, do których
wydział PMS wystąpi o opinie do agencji.

Radna Grażyna Filipowicz wskazała propozycję badania wczesnego wykrywania choroby
Alzhaimera (badanie krwi na tzw. poziom białka oraz badanie tomograf komputerowy
głowy);

Radna Małgorzata Lipczyńska wskazała propozycję badania USG jamy brzusznej;

Radna Małgorzata Lipczyńska wskazała propozycję rozszerzenie kategorii o młodsze
roczniki poddawane badaniom dot. tarczycy oraz wczesnego wykrywania chorób
naczyniowych badadanie OUN (bad. UDP tętnic zewnątrz czaszkowych).

Radna Elżbieta Kozakiewicz wskazała propozycję badania wady postawy u dzieci oraz
badanie tarczycy u dzieci;

Radny Marek Piasecki poprosił o opinie prawną ,,czy proponowane przez gminę
Kędzierzyn-Koźle badanie profilaktyczne, można obciążyć symboliczną opłatą ok. 5 -10 zł
od badanej osoby”.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił radnemu Markowi Piaseckiemu, że obawia się, iż gmina nie może żądać odpłatności
za badania profilaktyczne, ale zwróci się do radcy prawnego o opinię.

W dyskusji poruszono temat badania profilaktycznego dot. benzenu.

Radna Małgorzata Lipczyńska uważa, że pacjenci powinni zostać poinformowani po co są
wykonywane badania, jak należy się do nich przygotować, w którym momencie mają pomóc.
Poprosiła o skierowanie do mieszkańców gminy informacji lub ulotki z prostymi i jasnymi
informacjami w jakim celu przeprowadza się badania profilaktyczne. Nie można tego zrzucić
na barki podstawowej opieki medycznej.

Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
wyjaśnił, że w zawartych umowach jest klauzura, że to oferent - realizator badania ma
udzielać informacji i informować pacjenta w samym momencie badania, informacja podana
przez fachowców wynika doświadczenia. Dodał, że gmina przygotowuje informację
podstawową dla pacjentów, że jest prawo do badania oraz wskazuje się grupę wiekową objętą
badaniem. Wyjaśnił, że grupy wiekowe wskazuje lekarz konsultant, gmina nie ma wpływu,
na wskazany zakres wieku.

Elżbieta Kozakiewicz wyjaśniła, że uczestniczyła w otwarciu ofert, każdy podmiot
wskazujący ofertę, miał obowiązek, przygotować informację czemu badanie profilaktyczne
ma służyć, po przeprowadzonym badaniu są przygotowywane ankiety. Dodała, że pacjent
który się niepokoi o swoje zdrowie zawsze do lekarza trafi. Objawy chorób są bardzo różne.
Uważa, że zainteresowanie badaniami jest duże.
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję poinformowała, że komisji
zostało przedstawione podsumowanie w którym wydział wskazał stopień realizacji badań,
proponuje poddać analizie właśnie stopień realizacji badań, by środki nie wykorzystane,
przenieść na inne badania o dużym stopniu realizacji. Oraz przeanalizować cztery badania
zgłoszone przez radnych.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynęło zaproszenie na
spotkania wielkanocne, w czasie dyskusji, radni zadeklarowali się w których spotkaniach
będą uczestniczyć. Poinformowała, że trwają negocjacje w temacie wspólnej komisji
z członkami powiatu, w dniu 16 kwietnia zostanie podjęta ostateczna decyzja. Gdyby nie
doszło do wspólnej komisji, zaproponowała kolejne posiedzenie w dniu 20 maja 2019 r. o
godz. 16:00.

Ad 13.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:07 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Protokołowała
A. Dworaczek


